

06 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Assalamu Alaikum and Good Morning,

I hope you are well and that your children are continuing to thrive in their learning. As we come to the end of this assessment period, I would like to share some important updates with you.

MAP Testing Updates

MAP testing has now reached its final stage for Grades 3–6. Students have shown determination and resilience throughout the process. These assessments provide us with valuable insights into each child's progress, helping us identify strengths and areas that need support.

We kindly ask parents to continue encouraging their children to:

- Get a good night's sleep before test days.
- Eat a healthy breakfast to remain focused.
- Approach the tests with a positive and confident mindset.

Your support at home, especially by encouraging daily reading and practice on Exact Path, makes a great difference in helping students perform at their best. Thank you for working in partnership with us.

Preparing for the School Holiday

The upcoming school holiday is just around the corner, and we encourage families to use this time for both rest and enrichment. Here are some suggestions:

- Maintain a reading routine in both English and Arabic to strengthen literacy.
- Engage in family activities that promote curiosity and problem-solving, such as board games, journaling, or cultural outings.
- Balance relaxation with structure so children return refreshed and ready for the next term.

We look forward to welcoming all students back after the holiday with renewed energy and focus.

Looking Ahead

Following the break, we will continue with exciting initiatives to strengthen literacy, numeracy, and wellbeing. More details will be shared in our next circular.

Thank you once again for your constant support and collaboration. Together, we can ensure every child succeeds and flourishes.

***Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal***

06 OCT 2025



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Please take note of the adjusted dismissal times during these dates 06 - 09 OCT 2025

- KG - Grade 2 : 7:30 AM to 12:30 PM

- Grades 3 - 6 : 7:30 AM to 11:00 AM

Thank you for your cooperation and continued support.

*Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal*

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أولياء الأمور الكرام،
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وصباحكم سعيد،
أتمنى أن تكونوا بخير، وأن يكون أبنائكم مستمرين في التقدم والازدهار في مسيرتهم التعليمية.
ومع اقتراب نهاية فترة التقييم الحالية، أود أن أشارككم بعض التحديثات الهامة.
تحديثات اختبارات مقاييس التقدم الأكاديمي MAP
وصلت اختبارات مقاييس التقدم الأكاديمي MAP إلى مرحلتها النهائية للصفوف من الثالث
إلى السادس. لقد أظهر الطلاب عزيمة ومرونة ملحوظة خلال هذه المرحلة. وتوفر لنا هذه
التقييمات رؤى قيّمة حول تقدم كل طالب، مما يساعدنا في تحديد نقاط القوة والمجالات التي
تحتاج إلى دعم إضافي.

نرجو من أولياء الأمور الاستمرار في تشجيع أبنائهم على:

- الحصول على قسط كافٍ من النوم في الليالي التي تسبق أيام الاختبارات.
- تناول فطور صحي يساعدهم على التركيز.
- التعامل مع الاختبارات بعقلية إيجابية وواقعة.

إن دعمكم المستمر في المنزل، خاصة من خلال تشجيع القراءة اليومية والتدرب على منصة
Exact Path، يُحدث فرقاً كبيراً في تمكين الطلاب من تقديم أفضل ما لديهم. نشكركم على
تعاونكم الدائم معنا.

الاستعداد للعطلة المدرسية
العطلة المدرسية تقترب، ونشجع العائلات على استغلال هذا الوقت للراحة والتعلم معاً. إليكم
بعض الاقتراحات:

- الحفاظ على روتين قراءة يومي باللغتين الإنجليزية والعربية لتعزيز مهارات اللغة.
- المشاركة في أنشطة عائلية تعزز حب الاستطلاع وحل المشكلات، مثل الألعاب اللوحية،
كتابة اليوميات، أو الرحلات الثقافية.
- تحقيق توازن بين الراحة والنظام، ليعود الأطفال إلى المدرسة بحيوية واستعداد للفصل
الدراسي الجديد.

نتطلع إلى استقبال جميع الطلاب بعد العطلة بكل طاقة وحماس.
نظرة مستقبلية

بعد انتهاء العطلة، سنواصل تنفيذ مبادرات جديدة ومشوقة لتعزيز مهارات القراءة والحساب
والرفاهية العامة للطلاب. وسنوافيكم بالمزيد من التفاصيل في النشرة القادمة.
شكراً جزيلاً لكم على دعمكم المتواصل وتعاونكم المثمر. معاً، نضمن نجاح وازدهار كل طفل.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة

اكتوبر 2025 06



<https://pinnacleschool.ae/>

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أولياء الأمور الكرام،

يرجى أخذ العلم بمواعيد الانصراف المعدلة خلال الفترة من 6 إلى 9 أكتوبر 2025:

- من الروضة حتى الصف الثاني: من الساعة 7:30 صباحًا حتى الساعة 12:30 ظهرًا
- من الصف الثالث حتى الصف السادس: من الساعة 7:30 صباحًا حتى الساعة 11:00 صباحًا

شكرًا لتعاونكم ودعمكم المستمر.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة